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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy áll az évek óta húzódó, sajtóhírek szerint a 
kecskeméti városházáig is elérő KSE-ügy?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Kecskemét  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  a  Kecskeméti  KSE  Sportegyesületeket
Működtető  Kft.  között  2011-ben  létrejött  54  millió  forintos  céltámogatás  elszámolásának
kivizsgálása érdekében fordult az ügyészséghez Király József kecskeméti önkormányzati képviselő
még 2016-ban.  A támogatási szerződés értelmében ugyanis a kecskeméti polgármesteri hivatal nem
fogadhatott volna be marketingszolgáltatás címén számlát, ám mégis ez történt. Beadványára akkor
azt a tájékoztatás adta a Szegedi Járási és Nyomozó Ügyészség, hogy a bejelentésben ismertetett
kérdés vizsgálata a KSE Kft. gazdálkodásával összefüggésben már folyamatban lévő büntetőeljárás
részét képezi. Az ügyészségi válaszban jelzett büntetőügy tárgyalása 2017. februárban kezdődött
meg a Szegedi Járásbíróságon, ahol a hallgatóság számára a vádirat ismertetésekor derült ki, hogy
az  nem  tartalmazza  az  önkormányzati  képviselő  beadványában  bemutatott  54  millió  forintos
céltámogatás elszámolását.

Az ellentmondás magyarázatára irányuló kérdésemre Legfőbb Ügyész Úr azt a választ adta, hogy
„a  támogatással  történő  elszámolás  kivizsgálása  során  bűncselekményre  utaló  körülmény  nem
merült fel, így ez értelemszerűen nem is képezhette a vádirat tárgyát.”

Az ügyészség bírósághoz végül benyújtott vádirata szerint 452 millió forintot utaltak ki a KSE Kft.-
ből fiktív számlákon keresztül,  valamint mintegy 350 millió forint a felszámolói követelés.  Az
elsőrendű vádlott, Feyér Zoltán, aki egyben a városi sportiskolát is vezette akkoriban a felelősséget
a KSE kft. első marketingigazgatójára, a Fidesz akkori önkormányzati frakcióvezetőjére, volt városi
elnökére,  Vörösmarty  Attilára  hárította.  Vallomást  tett  a  kocséri  székhelyű  Globe-Ép  Kft.
ügyvezetője is, aki szerint elkérték tőle a számlatömbjét és bélyegzőjét is, „jutalék fejében”.

Korábbi sajtóhírek szerint az ügyészségnek a nyomozás során nem sikerült kiderítenie, hogy ebből



 
a sok százmillió forintból mennyi jutott el végül a KSE játékosokig és mennyi pénz tűnt el kézen
közön. Egy valami biztos: a gyanúsan hasonló ténybeli alapon álló 54 millió forint ügye nem került
be a vádiratba „bűncselekmény hiányában”.

Figyelemmel arra, hogy a vádirat benyújtása óta több év telt el, arra kérem, hogy válaszoljon az
alábbi kérdésekre:

1. Hogy áll a hivatkozott büntetőeljárás? 

2.  Milyen  fontosabb  eljárási  cselekményekre  került  sor  az  évek  alatt,  milyen  bizonyítási
eszközöket mutatott be az ügyészség?

3. Továbbra sem merült fel bűncselekmény gyanúja az 54 millió forint ügyében? Mi alapján
zárta ki kategorikusan ennek lehetőségét az ügyészség?

4. Mikor várható az ügy jogerős lezárása?

Várom válaszát.
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